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Sag i medierne 
SKAT er igen i medierne, og i den aktuelle sag om refusion af skat af aktieudbytter har forbundet 
valgt, at vi ikke kommenterer den aktuelle sag – før der er gennemført de nødvendige 
undersøgelser. Forbundet vil gerne sende det signal, at vi hjælper eventuelle medlemmer, som 
bliver involveret i sagen. 
 
Den aktuelle sag giver imidlertid også anledning til, at der stilles spørgsmålstegn ved udviklingen i 
SKAT. Forbundet er kontaktet af flere journalister, der også generelt har spurgt til udviklingen i 
SKAT siden etableringen af SKAT for næsten 10 år siden. 
 
Det er klart, at forbundet har givet udtryk for sin holdning til SKATs udvikling gennem de seneste 
10 år.  
 
10 år, hvor SKAT har været gennem en udvikling med afskedigelser, betydelige omorganiseringer, 
generelle nedskæringer, flytning af medarbejdere, nedlæggelse af tjenestesteder, omlægning af 
arbejdsmetoder, udskydelse af IT-systemer, presseomtale af enkeltsager mv.  
 
En udvikling, som alt andet lige har påvirket arbejdet i SKAT – og som efter forbundets opfattelse 
også har betydet, at der er for få ressourcer i SKAT til at løse de opgaver, der skal løses for at sikre 
tilliden til SKAT. 
 
Dansk Told & Skatteforbund ønsker en højnelse af fagligheden – og medlemmernes muligheder for 
at kunne sætte fagligheden i fokus i arbejdet. 
 


